

8D7N / 9D7N

人间仙境 九寨沟

成都 | 九寨沟 | 茂县 | 乐山 | 都江堰 | 峨眉山

无购物站 & 无自费

PARADISE JIUZHAIYOU

CHENGDU | JIUZHAIYOU | MAO COUNTY |
LESHAN | DUJIANGYAN | MOUNTAIN E'MEI

NO SHOPPING STOP & NO OPTIONAL

CNJZG08_001



九寨沟

九寨沟国家公园，又称九寨沟谷，位于九寨沟县，距成都以北450公里。它的名字是由于存在九个藏族寨子村，它一直被藏族人民视为圣山和圣水。

Jiuzhaigou

Jiuzhaigou National Park, aka Jiuzhai Valley National Park or Jiuzhaigou Valley, is located in Jiuzhaigou County, 450 kilometers to the north of Chengdu. Its name is due to the existence of nine stockaded villages of Tibetan origin, and it is always regarded as a holy mountain and watercourse by the Tibetan people.



九寨沟 Jiuzhaigou



符号表示：★ 含门票；◎ 游览站点；未标示行车经过

第1天 吉隆坡 ✕ 成都

集合于吉隆坡机场，飞往成都。

A: 早上航班

★漫花庄园 (含高空玻璃桥)

成都漫花庄园是成都最美的观花基地，汇聚了世界名花，春有郁金香、樱花、牡丹芍药，夏有欧洲玫瑰，秋有百合，冬有蜡梅花、紫罗兰等。

B: 晚上航班

抵达后，送往酒店休息。

第2天 成都 ✕ 九寨沟

★熊猫基地 (含电瓶车)

以造园手法模拟大熊猫野外生态环境，营建了适宜大熊猫及多种珍稀野生动物栖息繁衍。

※九寨沟机场位于海拔3448公尺，为大陆第三高海拔机场。常因高原天气因素，飞机无法正常起降，航班延误已成常态，如有遇上上述情况发生导游领队会适时调整行程，敬请原谅。

第3天 九寨沟

★九寨沟风景区 (含景区包车)

在这里仅有九个藏族村寨，故名为九寨沟，沟中自然景观殊异，“黄山归来不看山，九寨沟归来不看水”，水是九寨沟的精灵，湖、泉、瀑、滩连缀一体，游览树正云海、诺日朗瀑布、五花海、珍珠滩、五彩池…等。

※九寨沟管理局规定游览车需停泊在指定停车场。沟口至停车场需步行大约10-15分钟，如造成不便之处，敬请原谅。

★九寨沟宋城千古情大型歌舞晚会 (VIP座)

第4天 九寨沟 -280公里- 茂县

★黄龙风景区

景区由黄龙寺、单尼沟、雪山梁、雪宝顶、丹云峡等景点组成，沟底的岩石，晶莹剔透，类似石灰岩溶洞中的钟乳石，景区以其奇、绝、秀、幽的自然风光闻名中外，被誉为“人间瑶池”。这也是世界文化遗产之一。

※冬季（11月初至4月中旬）或天气影响下雪导致无法游览黄龙景区，将以牟尼沟替代，以上状况恕不能及时通知，敬请原谅。

第5天 茂县 -200公里- 成都

★都江堰水利风景区 (含电瓶车)

都江堰旅游区在2000年被联合国世界遗产委员会确定为世界文化遗产。都江堰建于公元前256年，是全世界至今为止，年代最久、唯一留存、以无坝引水为特征的宏大水利工程。

◎钟书阁 **热门打卡点**

以雄伟的都江堰大坝为灵感的书架墙一路向上延伸，就像一座用历史文化建造的超级城墙。

◎宽窄巷子

第6天 成都 -140公里- 乐山 -40公里- 峨眉山

★黄龙溪古镇

位于成都平原南部，是以旅游业为龙头，农业为基础的旅游型城镇，是成都市郊区新的旅游热点，是以旅游业为主，商贸服务业为辅的旅游型山水小城镇。

★乐山大佛 (含船游)

仰望世界第一大石刻佛像乐山大佛。在这里可以看到大自然以其鬼斧神工的创造力，雕刻出乐山，睡佛的凝重；佛教文化又以其数代人的努力，创造了乐山大佛等浓郁的艺术氛围。

第7天 峨眉山 -150公里- 成都

★峨眉山金顶 (含景区包车+来回缆车)

海拔3077.96米，这里山高云低，景色壮丽，游客可在陡峭的舍身岩边欣赏日出，云海，佛光，圣灯四大奇景。

季节限定：毕棚沟风景区 (含景区观光车+1段电瓶车)

※峨眉山景区将调换成毕棚沟风景区

11月1日到次年3月31日，将使用冬季行程

※行程线路，酒店顺序将会有所调动，如有变更，恕不另行通知。

★芙蓉国粹川剧变脸秀 (VIP座)

◎锦里古街

第8天 成都 ✕ 吉隆坡

A: 中午航班

◎春熙路步行街

成都最繁华的商业街，在这里还可以跟IFS熊猫打卡合影哦。

◎太古里

◎大慈寺

有“震旦第一丛林”之称，寺内主要以壁画著称。

送往机场，返回温暖的家。

B: 晚上航班

◎春熙路步行街

◎太古里

◎大慈寺

★漫花庄园 (含高空玻璃桥)

送往机场，返回温暖的家。



峨眉山 Mount Emei

DAY 1 Kuala Lumpur ✈ Chengdu

Assemble at the airport for flight to Chengdu.

A: Morning Flight

★ **Flowers Manor** (Includes Sky Glass Bridge)
Chengdu's floral splendour epitomises a breathtaking assortment of world-famous flowers, including tulips and cherry blossoms in spring, European roses in summer, lilies in autumn, and winter sweet flowers and violets in winter.

B: Evening Flight

Upon arrived, direct transfer to hotel check-in.

DAY 2 Chengdu ✈ Jiuzhaigou

★ **Chengdu Research Base of Giant Panda Breeding** (Includes Electrical Car)

Giant pandas live in large naturalistic habitats, which help the visitor to understand how these animals live in the wild.

※ Jiu Huang Airport at 3448-meter sea level and is 3rd highest airport in China. Due to altitude weather factors, the aircraft can't be normal takeoff and landing, flight delays have become normal. If any case of the above happen tour guide & tour leader will timely adjust the itinerary.

DAY 3 Jiuzhaigou

★ **Jiuzhaigou National Park**

(Special Arrangement : Chartered Coach at Scenic Area)
If there should be wonderland on the earth, Jiuzhaigou Valley must be one of it, the great masterpiece of nature dreamlike scenery with blue lakes, waterfalls and verdant forests.

※ Tour coaches are required to park at the designated area, therefore, all the tourists are required to walk from parking to attractions which will take about 15 minutes to walk. Your kind understanding is highly appreciated.

★ **The large-scale song and dance "Eternal Love in JiuZhaiGou" performance** (VIP Seat)

DAY 4 Jiuzhaigou -280km- Mao County

★ **Huanglong Scenic & Historic Interest Area**

The most spectacular colored terrace ponds, the flowing pools of the waterfall. Well known for its colorful waters, lakes, hot springs, snow-capped mountains, valleys and forest.

※ The attractions will be replaced by "Mo Ni Gou" due to unforeseen weather conditions.

DAY 5 Mao County -200km- Chengdu

★ **Dujiangyan Irrigation System Scenic Area** (Includes Electrical Car)

2,000-year-old irrigation system in Sichuan, China, that diverts water from the Min River to irrigate the Chengdu Plain without the use of dams.

◎ **Zhongshuge Bookstore** INTERNET TOP RATED

The bookshelf wall inspired from the magnificent Dujiangyan dam spreads upward all the way, like a super city wall built with historical culture.

◎ **Kuanzhai Alley**

DAY 6 Chengdu -140km- Leshan -40km- Mt.E'mei

★ **Huanglongxi**

The largest ancient town in Sichuan, which still retains its rustic charm with ancient buildings

★ **Leshan Buddha** (Includes Boat Ride)

The largest Buddha sculpture in the world, which was caved in Tang Dynasty for controlling the flood.

DAY 7 Mt. E'mei -150km- Chengdu

★ **Mt. E'mei Golden Top Area**

(Includes Chartered Coach+Returned Cable Car)

Is crowned with a 48-meter-tall bronze statue of puxian, with high artistic and cultural value.

Seasonal Arrangement :

★ **Bi Peng Gou** (Include Shuttle bus + Electrical Car)

※ E'mei Mountain Scenic Area will be replaced to Bi Peng Gou, during winter season dated from Nov 01 to Mar 31.

※ The sequence of the above itineraries will be adjusted and subject to final confirmation without prior notice.

★ **Sichuan Opera Show** (VIP Seat)

◎ **Jinli Street**

DAY 8 Chengdu ✈ Kuala Lumpur

A: Afternoon Flight

◎ **Chunxi Road**

The most prosperous commercial street in Chengdu, where you can also take a photo with IFS pandas.

◎ **Taikoo Li**

◎ **Daci Temple**

Known as the "No. 1 Forest in Aurora", is mainly famous for its murals.

Transfer to the airport and flight back home.

B: Night Flight

◎ **Chunxi Road**

◎ **Taikoo Li**

◎ **Daci Temple**

★ **Flowers Manor** (Includes Sky Glass Bridge)

Transfer to the airport and flight back home.



行程亮点 HIGHLIGHTS

[体验]

与巨大的国宝会面: 熊猫基地 | 欣赏岸边风景: 船游乐山大佛

[景点]

探索四大世遗: 九寨沟风景区 | 黄龙风景区 | 乐山大佛 | 都江堰水利风景区
中国最美书店之一: 钟书阁

[享受]

省时间及路程: 单程国内航班

高成本安排: 九寨沟景区包车 | 峨嵋山包车

九寨沟位置绝佳酒店

最佳看秀位置: 川剧变脸秀VIP席 | 九寨沟宋城千古情大型歌舞晚会VIP席

[品尝]

正宗地道四川风味 | 仙鱼庄 | 药膳风味 | 雷洞坪风味 | 酒店自助餐

[EXPERIENCE] Meeting with the Gigantic Panda: Panda Base | Admiring Riverside Scenery: Boat ride along Leshan Buddha

[ATTRACTIONS] Explore 4 UNESCO sites: Jiuzhaigou National Park | Huanglong Scenic & Historic Interest Area | Leshan Buddha | Dujiangyan Irrigation System Scenic Area
Instagrammable Bookstore in China: Zhongshuge

[ENJOY] Hassel Free: 1-way domestic flight

High-Cost Arrangements: Charter Coach in Jiuzhaigou National Park | Private Charter for E'Mei Mountain

Strategic Location Hotel in Jiuzhaigou

Best Show View: Sichuan Face Changing Show VIP seat | Eternal Love in JiuZhaiGou Performance VIP seat

[GOURMET] Authentic Local Sichuan Food | Fish Village | Chinese Herbs Cuisine | LeiDongPing Cuisine | Hotel Buffet

餐饮安排 MEAL PLAN | 住宿 ACCOMMODATION

※餐标 人民币 | Meal Cost RMB※

天数 DAYS	早餐 BREAKFAST	午餐 LUNCH	晚餐 DINNER	特选酒店 SELECTED HOTELS
1	-	早上航班: 晚餐成都小吃风味 80 / 晚上航班: 机上用餐 Dinner Chengdu Snacks for Morning Flight / MOB for Evening Flight		成都保利皇冠假日酒店 或 同级 Crowne Plaza Chengdu Panda Garden or Similar
2	酒店 Hotel	精品川菜风味 70 Sichuan Cuisine	酒店用餐 80 Hotel Dinner	九寨沟天源豪生度假酒店 或 同级 Howard Johnson Tianyuan Resort Jiuzhaigou or Similar
3	酒店 Hotel	景区自助餐 98 Scenic Area Buffet	酒店自助餐 138 Hotel Buffet	
4	酒店 Hotel	黄龙风味 70 Huang Long's Cuisine	当地风味 80 Local Speciality	茂县国际大酒店豪华房 或 同级 Mao County international Hotel or Similar
5	酒店 Hotel	中式合菜 70 Chinese Cuisine	药膳风味 80 Chinese Herbs Cuisine	成都保利皇冠假日酒店 或 同级 Crowne Plaza Chengdu Panda Garden or Similar 季节限定: 11月1号 - 3月31号 都江堰佰伦国际酒店 或 同级 Seasonal Arrangement :Nov 01 - Mar 31 Balan International Hotel or Similar
6	酒店 Hotel	乐山风味 70 Leshan Speciality	酒店用餐 80 Hotel Dinner	峨眉恒迈大酒店 或 同级 E'Mei Heng Mai Hotel or Similar 季节限定: 11月1号 - 3月31号 成都世茂茂御酒店 或 同级 Seasonal Arrangement :Nov 01 - Mar 31 Shimao YULUXE Hotel Chengdu or Similar
7	酒店 Hotel	雷洞坪风味 70 LeiDongPing Speciality	鱼宴火锅120 Fish Hotpot	成都世茂茂御酒店 或 同级 Shimao YULUXE Hotel Chengdu or Similar
8	酒店 Hotel	中午航班-午餐自理, 送往机场 Afternoon flight: Breakfast at hotel, lunch: Own Expenses, transfer to airport. 晚上航班-午餐自理, 晚餐: 成都小吃风味 80 Night Flight: Lunch: Own Expenses, Dinner: Chengdu Snacks		-

Travel Essentials:

Passport & Visas - Each tour member is responsible to ensure their passport is valid for at least six (6) months from the return date of the trip and all necessary visas and permits have been acquired.
Travel Insurance - It's essential that you take out a comprehensive travel insurance before travel.

Terms & Conditions:

- Itineraries, meals, hotels and transportation are subject to change without prior notice.
- AVSB reserves the right to make changes to or cancel the itinerary at any time due to unforeseen circumstances, especially during peak periods or in the event of a force majeure.
- AVSB is not responsible for omissions, printing and/or presentation errors in brochures or in any media where such information may be presented; AVSB reserves the right to make corrections as required.
- Every person participating in AVSB's tours shall travel at his/her own risk. AVSB shall not be held liable to any person for additional expenses that may be incurred due to delays or changes in any transport services, sickness, weather, strikes, war or other causes.
- For other terms & conditions, refer overleaf of invoice or visit <https://www.applevacations.my/web/terms.php>
- All pictures shown are for illustration purpose only.
Note: AVSB refers to Apple Vacations Sdn. Bhd.

China Tours - Additional Terms & Conditions:

- Tours are conducted in Mandarin.
- Triple Room - Third person shall be based on rollaway bed.
- Tour fare quoted is for MALAYSIAN, non-Malaysian surcharge applied.
- In-coach Shopping - For your convenience, a variety of local snacks are offered for sale on board the coach. If interested, please place your order with our tour guide.

旅行必备:

护照或签证 - 团员有责任确保护照有效期需至少6个月(从返程日期算起), 并且取得必要的签证和准证。
旅游保险 - 出发前, 建议您购买全面的旅游保险。

条款:

- 行程、膳食、酒店住宿和交通可能会有所变动, 恕不另行通知。
- 若出现无法预测的特殊情况, 特别是在旅游旺季期间, 苹果旅游将保留更改或取消行程的权利。
- 若苹果旅游的宣传手册或任何传播媒介, 出现任何形式的印刷失误或遗漏, 本公司一概不负责, 并且保留更正的权利。
- 每位参与苹果旅游团的成员, 必须为自身安全或行为负责。若出现无法预测的特殊情况 (例如: 交通延误/取消、天气、疾病、示威、战争等等), 因而引发额外支出的问题, 苹果旅游一概不负责, 旅客需自行承担额外的费用。
- 详情条款, 请参阅单张背页或浏览 <https://www.applevacations.my/web/terms.php>
- 以上图片仅供参考, 请以实物为准。

中国团 - 附加条款:

- 所有行程以中文讲解为主。
- 三人房-房内第三名住客的床褥, 将以折叠式为准。
- 团费仅适用于大马公民, 外国公民则需缴付额外费用。
- 车上购物 - 为了您的方便起见, 车上会售卖当地小吃。若您有兴趣购买, 请向我们的导游洽询。

For Agent Use Only:

Printed Date: JUN 2023